
 
 

Abu Dhabi City-Primary School Videotaping and 

Photographing Permission Form 
 

Emirates National School is a prestigious school in and around the community of Abu Dhabi.  Many 

times throughout the year our students are invited to participate in charity events, media events, and other 

important events in the area.  Often times these experiences are documented through multi-media like 

photographs and videotaping. 

 

In addition, there are many learning and cultural events that happen on campus.  Some of these include 

National Day Celebration, Haj, or teacher observations and instructional reflections.  In school we also 

document with photos and videos that can be shared on Grade Team Weebly.  Technology like this allows 

students, teachers, parents, and administrators to share valuable cultural and learning experiences. 

 

Please sign below to indicate that you are aware of these processes and allow your student photo to be on 

our grade level weebly/newsletter. 

 

___________________________________  ___________________________________ 
Parent Signature     Students Names 

 

___________________________________ 

Classroom Teacher 

 

 نموذج اذن التصوير الفتوغرافي والتسجيل على شريط فديو 
 ) المدرسة الابتدائية فرع مدينة أبوظبي(

 
 

 ، وعلى مدار السنة يتم دعوة طلابناصعيد مجتمع مدينة أبوظبيمن المدارس المرموقة على  الإمارات الوطنية تعتبر مدرسة
يتم  في كثير من الأحيانووغيرها من المناسبات المهمة على مستوى المنطقة.  ،الاعلاميةو للمشاركة في المناسبات الخيرية

 تصوير بالفيديو. الالتصوير الفوتوغرافي، و مثل متعددةال علام ل الإمن خلال وسائحداث والأ هذه التجارب توثيق
 

اليوم  احتفالات، هناك العديد من المناسبات الثقافية والتعليمية التي تتم في الحرم المدرسي. والتي تتضمن وبالإضافة إلى ذلك
هذه أيضا يتم توثيق  التعليمية. والانعكاسات ملاحظاتبعض ما يرصده المعلمين والمعلمات من الالوطني، شعيرة الحج، أو 

نود التنويه . (Weebly) الموقع الخاص لكل صف التي يمكن رفعها علىو أو عن طريق أخذ مقاطع فديوبالصور الأحداث 
 تبادل الخبرات الثقافية والتعليمية. لمين وأولياء الأمور والاداريين لوجية تتيح للطلاب والمعومثل هذه الوسائل التكنعلى أن 

 
في الموقع المخصص لكل صف لطالب ابوضع صور للاشارة بأنكم على بينة بهذه الاجراءات، والسماح  أدناه التوقيع يرجى

(weebly ) بالاضافة للنشرة الخاصة بالمدرسة.  
 

__________________________________           ________________________  
 توقيع ولي الأمر                                  أسم الطالب                                    

 
___________________________________  

 ـة الصف\معلم


